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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Miért nincs elegendő fertőtlenítőszer az iskolákban?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Miként  az  a  sajtóban  is  megjelent  vannak  iskolák,  ahol  már  kifogytak  a  fertőtlenítőszerekből,
amiket még az év elején kaptak, ezért a gyerekeknek már inkább azt mondják, hogy kétszer mossák
meg a kezüket szappannal, mert nincs fertőtlenítőszer. De amikor kaptak is fertőtlenítőszert, akkor
is  csak  nagy  kiszerelésben,  ezért  heteken  keresztül  a  tanárok  gyűjtögették  a  palackokat,  hogy
azokba ki tudják tölteni.

Mindezek miatt kérdezem:

Miért nincs elegendő fertőtlenítőszer az iskolákban? 

Hogyan  és  milyen gyakorisággal  biztosítják  az  iskolák  számára  a  védekezéshez  szükséges
felszereléseket?

Várom válaszát!

Budapest, 2021. január 18.
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